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יו"ר סיעת ״יש עתיד״ וחבר מועצה )בהתנדבות(משנת 
2013  בתפקידים:  

1. מקים ומחזיק תיק צעירים  

2. סגן יו"ר וועדת חינוך 

3. יו"ר הוועדה לאיכות הסביבה

4. חבר וועדה לקידום העסקים ומרכז העסקים במושבה  

5. חבר וועדת המשנה לתכנון ובניה

6. חבר וועדת ביטחון

7. חבר וועדת מכרזים

8. חבר הנהלה עד 2017

לשירותכם ולמענכם,
איציק לב



תושבים יקרים וחברים לדרך, 
כל נסיון לתמצת ולסכם, גרם לי צביטה קטנה בלב והיו הרבה צביטות. 

איך אפשר בכלל לתמצת את המסע המדהים שבחרתם בי לעשות?

אז ראשית אני רוצה להודות לכם על ההזדמנות לקחת חלק מרגש, מאתגר וכל כך חשוב 
בהובלת המושבה.  

פעילותי משלבת בתוכה הובלה והוצאה לפועל תוך שיתוף פעולה עם מגוון גורמים, יחד 
עם הקשבה, פתיחות וערוץ ישיר אל מול התושבים, תוך הבאת המידע המלא והאמין ביותר 

שיש ברשותי לציבור הרחב. 

השתתפתי במאות ישיבות הנהלה, איכות סביבה, צעירים, סיירת הורים, חינוך, חינוך בלתי 
כנסת,  וחברי  עם שרים  בכנסת  דיונים  ובניה,  תכנון  ביטחון, מכרזים,  פורמאלי, משטרה, 
קורסים והכשרות בתחום המוניציפאלי וכל זאת בכדי לתת השירות המקצועי וטוב ביותר 

שאני יכול לספק לתושבים.

הבטחנו. קיימנו.



הקפדתי במהלך השנים הללו לפתח מערכת יחסים מקצועית, חברית ועניינית עם כל הגורמים 
מתוך ומחוץ לקואליציה כתפיסת עולם שכולנו רוצים ויכולים לרתום את עצמנו למען מטרות 
ההבנה  על  מושתת  עולמי  תפיסת  בדרך.  להפריע  פוליטיים  לשיקולים  לתת  מבלי  משותפות 
ולסביבתו.  לעצמו  בטוב  אנוש שרוצה  בן  אדם,  עומד  נציג  או  כל תפקיד  העמוקה שמאחורי 

־בשלוש השנים האחרונות פעלתי רבות בכדי לקדם פרויקטים ותוכניות שהבטחנו בקמפיין הבחי
רות, חלקם כבר יצאו לפועל וחלקם יצאו לפועל בשנים הבאות. אני מתכבד להגיש לכם ציון דרך 
של עבודתי הציבורית כדין וחשבון תקופתי וסקירה של פועלנו המשותף לשיפור חיינו במושבה. 
כמובן שיש עוד עבודה רבה ואתגרים מורכבים בהמשך הדרך אולם למתי מעט שהספיקו להכיר 
אותי, אני תמיד זמין, תמיד קשוב, תמיד נכון ליזום, להוביל, לא להרפות עד להשגת המטרות שלנו.



חלמנו? הבטחנו? קיימנו! 

כתנאי ראשון להצטרפותי להנהלה הצבתי כיעד את הקמת מרכז הצעירים שמעולם לא 
הוקם. קיבלתי את המנדט לבחון את הנושא ולאחר עבודה מקיפה שכללה מחקר, קבוצות 
מיקוד, שאלונים וישיבות עם ראשי מחלקות הגשתי לראש המועצה את התוכנית להקמת 

המרכז הצעירים במושבה. 

לשמחתי המועצה אישרה את התוכנית שלנו ויצאנו ללא שהות לדרך לאיתור צוות ניהול 
והוצאה לפועל, כאן המקום להודות למנהל המרכז, עמית חזן ולצוות על העבודה הנפלאה 

שהם עושים.

מרכז הצעירים שהוקם נותן מענה ל 12,000 תושבים בטווח הגילאים 18-35, כ- 2,800 
חיילים משוחררים, למעלה מ 3,500 זוגות צעירים וכ- 1200 סטודנטים

תיק צעירים:

הבטחנו. קיימנו.



חלק מהפעילויות שנעשו ביזמת מרכז הצעירים:
• ייעוץ•והכוונה•בנושאי•תעסוקה,•השכלה•ועשייה•חברתית	

• יריד•תעסוקה	

• קורס•פסיכומטרי•מסובסד	

• קורסים•מגוונים	

• פתיחת•שלוחה•של•לשכה•להכוונת•חיילים•משוחררים	

• פיתוח•מנהיגות•ומעורבות•חברתית•של•צעירים	

• קורסים•לקידום•עסקים•ואומנים	

• הרצאות•וסדנאות•התנהלות•כלכלית•לצעירים	

• קידום•בניה•לצעירים•במושבה	



שירות לתושב ושקיפות
הנכם מוזמנים לעקוב אחר כל החדשות והעדכונים במושבה בדף הפיסבוק החדש של מועצת פרדס 

חנה כרכור. כמו-גם דרך האתר החדש והמשודרג של המועצה שעלה לאוויר.

ושם דגש על חדשנות וזמינות לתושב המהווה חלק בלתי נפרד משירות לתושב.

מישיבות  חי  בשידור  לראשונה,  לצפות,  באפשרותכם  באתר  הניתנים  השונים  לשירותים  מעבר 
המועצה למען שקיפות ושיתוף ציבור באופן אובייקטיבי ובאיכות הגבוהה ביותר.

זו לא סיסמא אלא עבודה עם תהליך חשיבה ובדיקה!

הבטחנו. קיימנו.



• הוקם•אתר•חדש•ומונגש	

• הוקמו•דפי•פייסבוק•ייעודיים•ומפוקחים	

• נבנתה•אפליקציה•לתושב	

• כל•ישיבות•המועצה•משודרות•אונליין•	
וזמינות•לצפייה

• שיתוף•הציבור•מונחל•על•ידינו•כחלק•	
אינטגרלי•מכל•תהליך•שמאפשר•זאת.



 שירותי חירום והגברת הביטחון
היישובי

בשנת 2013 לא הייתה נקודת משטרה במושבה של 40 אלף תושבים. כן, גם אותנו זה מאוד 
ובנוסף אני שמח לבשר שהמועצה  וכפי שחתרנו שייקרה  כיום יש תחנה פעילה  הטריד. 
אישרה את התוכנית המקיפה שהגשנו לה בחודש פברואר 2017 להקמת תחנת רפואת חירום 

במושבה שתיתן מענה הולם לצרכי התושבים.

פרויקטים נוספים שזכיתי להקים ולהוביל הינו:	 

סיירת ההורים )שגדלה במאות אחוזים בשנים האחרונות(	 

סיוע להחזרת יחידת הגיפים המקומית, הובלת איתור נעדרים ועזרה לזולת.	 

יוזמה והובלה של תחנה לרפואת חירום במושבה	 

כל  של  והעשייה  ההתנדבות  רוח  בגלל  הרבה  לליבי  ויקרים  מרגשים  האלה  הפרויקטים 
האנשים הנפלאים שנרתמו לעשייה בהתנדבות כמונו ומתוך אכפתיות נפלאה.

בעיניי, הם הגיבורים האמיתיים של המושבה. 

הבטחנו. קיימנו.





 חינוך וחינוך בלתי פורמלי, תרבות
וספורט

בתוקף תפקידי כסגן יו"ר וועדת החינוך פעלתי רבות בכדי להגדיל תקציבים, לאגם משאבים 
ולפתור בעיות )לעיתים קשות וסבוכות( תוך שימת דגש על טובת הילדים, ראייה לטווח 

ארוך ועבודת צוות. 

אני רואה את החינוך הבלתי פורמאלי ככלי חשוב בחינוך הדור הצעיר לרגישות כלפי החברה 
והסביבה בה הם חיים וזאת מבלי להזניח את הצורך בהנאה, שמחה וכהמשך לרצף החינוכי.

ברצוני להודות ליו"ר הוועדה גב' שרון בן צור ומנהלת האגף גב' אילנה זגול על שיתוף 
פעולה פורה.

ועל המזלג כי בכל זאת הבטחנו גם פה...

הקמת מבנה לפעילות בני הנוער בית הספר מרחבים שקיבל אישור בתב"ר השנה.

הקמת פאמטרק - כמי שגלש על סקטבורד בצעירותי ברחובות ובנה רמפות מלוחות עץ ומי 
שרוכב על אופנים בהווה, אני מבין את הצורך בנחיצות הפארק, במושבה שמתפתחת בקצב 

מהיר ומתן מענה לנוער שלנו.

תוכנית יזמות עסקית לבני הנוער ביישוב בחסות לשכת המדען הראשי במשרד הכלכלה.

שילוב והשתתפות תנועות הנוער - צופים, בני עקיבא, השומר הצעיר, הנוער העובד והלומד 
ומועצת הנוער - בכל פעילות אותה אני יוזם ומוביל.

הבטחנו. קיימנו.





תחום איכות הסביבה והקיימות נוגע בכול אחד מאתנו בחיי היום יום: מחינוך בביה"ס והמשך 
בתנועות הנוער המדהימות במושבה שלנו, חינוך סביבתי בגני הילדים שמשפיע על הבוגרים 

בנינו וממשיך לפרויקטים לשימור הטבע העירוני ובהשקת שבילי טבע עירוני.

בתוקף תפקידי כיו"ר הוועדה נפלה לידי הזכות להוביל תחום חשוב ומשפיע כל כך על חיינו 
שאני מודה שלא הייתי מודע לחשיבותו וליכולת שלנו לשנות ולהיות מובילי דרך בנושא.

קצת על העבודה הרבה שנעשתה עד כה )והדרך עוד ארוכה(

קידום פיתוח ושימור אתרי טבע עירוני במושבה: פרויקט טבע עירוני שיתפרס על מספר שנים 
תוך שילוב מחלקת החינוך, גיוס פעילים ומתנדבים מקרב הציבור לשימור וטיפוח השטחים 
הפתוחים וניקיונם, יתמוך בפיתוח תיירות ויגביר את מודעות הציבור לנושאי סביבה וקיימות.

מובילים במיחזור והפרדת פסולת במקור: מטרת פרויקט ״הפרדה במקור״ להביא לכך שתוך 
כארבע שנים יפרידו כל תושבי המועצה בביתם את הפסולת לשלושה זרמים לפחות: 

פח חום לפסולת רטובה )חומר אורגני רקבובי(. 	 

פח כתום לפסולת אריזות.	 

פח ירוק לכל השאר.	 

איכות סביבה:

הבטחנו. קיימנו.









בנוסף, תימשך ההפרדה במרכזי המיחזור של בקבוקים, קרטון, נייר, טקסטיל וזכוכית. יינתן 
דגש לשיפור תשתיות ומיקום מרכזי המחזור לאור מורכבות הבינוי בפרדס חנה כרכור. בד 

בבד עם הוספת המיכלים לאיסוף פסולת אורגנית ופסולת אריזות, בבועות האחרונים מוצבים 
עמדות ייחודיות לפחים בכדי לשפר את חזות הרחוב ואזור איסוף הפסולת. 

לראשונה הובלתי תוכנית יישובית להוספת טמוני קרקע ברחבי המושבה.  •

התחרות הראשונה בארץ לבניין הממחזר.  •

סיורים והדרכות לתושבים לקידום איכות הסביבה )חברת חשמל, שלוליות החורף,    •
נאמני ניקיון(.  

שיקום שלולית החורף ושיקום אלונים עתיקים.  •

קמפיין העלאת מודעות לניקיון המושבה לקראת האביב, פינוי גזם, ריסוס עשביה.  •

קמפיין חוצות בנושא המפחמות.   •

שותף בהובלת דיון ציבורי ובכנסת בנושא מפחמות וחוף הקשתות.   •

קידום הצעה לסדר של ח"כ חיים ילין )יש עתיד( הצעה לסדר וזימון לדיון בוועדת    •
הפנים גביית תשלום לחניה בחוף הקשתות, חוף הים הוא ציבורי ויש לשמור עליו.  

נקודת חן- פרויקט לציורי קיר במרכז המושבה בשיתוף הציבור  •

הובלת אירועים רבי משתתפים- פרכוריאדע, מושבה ירוקה בוואדי, סרטים והצגות    •
בשכונות ועוד ועוד....  

הבטחנו. קיימנו.





בשבילך ולמענך מהמועצה לפעילות בשלטון 
המרכזי.

בהרבה מקרים יש לבצע חיבור בין השלטון המרכזי לשלטון המקומי, בעבודה השוטפת שלי אני נמצא 
בקשר עם שרים וחברי כנסת, ראשי ערים והדרג המקצועי בשלטון המרכזי תוך מטרה להניע ולסייע 
בהוצאה לפועל פרויקטים לטובת התושבים, גיוס קולות קוראים, שותף בהובלת מחאות אזוריות, דיונים 

בכנסת וחיבור בין גומי חירום וביטחון.  

יש לי את הזכות להוביל הכשרת "צוערים לשלטון מקומי" שהם העתודות הניהול ברשויות המקומית תוך 
מתן דגש על הניסיון שרכשתי בפעילותי בשטח ובאקדמיה.









איציק לב

נייד: 052-3464070

Yitzhaklev
איציק לב

Yitzhakll5@gmail.com


